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DROŠĪBAS KOMITEJA 
SĒDES  PROTOKOLS 

Nr. 10. 

 

2024. gada 4. jūlijā.    

Attālināta sanāksme.  

 

Sēde sasaukta un atklāta plkst. 09:15. 

 

Sēdes vadītājs – komitejas priekšsēdētājs Voldemārs Pozņaks 

Protokolētāja – sēžu sekretāre Jana Skrējāne 

 

Sēdē piedalās:  

Dalībnieki ar balsstiesībām –Arnolds Keisters, Valts Variks, Gatis Līcis, Rihards Gorkšs. 

 

Pašvaldības darbinieki –  Juridiskā atbalsta vadītājs Jānis Zvaigzne, Reģionālās pašvaldības 

policijas priekšnieks Māris Bomiņš, Būvvaldes vadītāja p.i. Reinis Muižnieks.  

 

 

Darba kārtība 

 

1. PIEBALSOJAMAIS - Informatīvs - Pašvaldības policijas atskaite par jūnija mēnesi 

2. Informatīvs -  Būvvaldes atskaite par pēdējiem pēdējiem trīs gadiem;  

 

 

 

Voldemārs Pozņaks atklāj sēdi. 
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Darba kārtība 

Par darba kārtību ziņo Voldemārs Pozņaks.  Informē, ka ir iesniegts viens piebalsojamais 

jautājums.  

 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un V. Pozņaks aicina apstiprināt balsot par izvirzīo 

priekšlikumu.  

 

Priekšlikums no Voldemāra Pozņaka-  

3.piebalsojamo jautājumu iekļau darba kārtībā un izskatīt kā 2.jautājumu, 

Atklāti balsojot ar 4 balsīm "Par" (Arnolds Keisters, Rihards Gorkšs, Voldemārs 

Pozņaks, Gatis Līcis), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" –nav,  

Drošības komiteja nolemj: priekšlikumu atbalstīt.  

 

V. Pozņaks aicina apstiprināt darba kārību balsojot. 

 

Atklāti balsojot ar 5 balsīm "Par" (Arnolds Keisters, Valts Variks, Gatis Līcis, Rihards 

Gorkšs, Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" –nav,  

Drošības komiteja nolemj: 
Apstiprināt komitejas 2024.gada 4. jūlija sēdes darba kārtību. 

 

 

 

 

1. Informatīvs - Pašvaldības policijas atskaite par jūnija mēnesi 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst.00:02:15) 

 

Par jautājumu ziņo Māris Bomiņš. Sniedz pašvaldības policijas atskaiti par jūnija mēnesi.  

 

Jautājumu atbilžu sadaļā izskaās Voldemārs Pozņaks, Māris Bomiņš, Valts Variks, Arnolds 

Keisters.  

 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas, V. Pozņaks aicina balsot par iesniegto 

priekšlikumu. 

 

Priekšlikums no Voldemāra Pozņaka-  

Pašvaldības policijas atskaite par jūnija mēnesi pieņemta zināšanai, 

Atklāti balsojot ar 5 balsīm "Par" (Arnolds Keisters, Valts Variks, Gatis Līcis, Rihards 

Gorkšs, Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" –nav,  

Drošības komiteja nolemj: priekšlikumu atbalstīt.  

 

 

 

Sēdē pārtraukums no plkst. 10:20  līdz plkst. 10:29.   
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2. Informatīvs -  Būvvaldes atskaite par pēdējiem trīs gadiem 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst.00:57:10) 

 

Par jautājumu ziņo Reinis Muižnieks. Sniedz atskaiti par Būvvaldes darbu par pēdējiem trīs 

gadiem.  

 

Jautājumu atbilžu sadaļā izskaās Voldemārs Pozņaks, Gatis Līcis, Reinis Muižnieks, Jānis 

Zvaigzne, Arnolds Keisters.  

 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas, V. Pozņaks aicina balsot par iesniegtajiem 

priekšlikumiem.  

 

Priekšlikums no Voldemāra Pozņaka-  

Būvvaldes atskaite par pēdējiem trīs gadiem pieņemta zināšanai, 

Atklāti balsojot ar ar 4 balsīm "Par" (Gatis Līcis, Rihards Gorkšs, Voldemārs Pozņaks, 

Valts Variks), "Pret" – nav, "Atturas" – 1 (Arnolds Keisters), "Nepiedalās" – nav,  

Drošības komiteja nolemj: priekšlikumu atbalstīt.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Saskaņā ar Informācijas atklātības likuma 5.panta otrās daļas 4.punktu, šajā protokolā norādītie 

personas dati ir ierobežotas pieejamības informācija. 

 

 

 

 

Sēdi slēdz plkst.11:55 

 

 

 

 

Komitejas priekšsēdētājs:   (1PARAKSTS) Voldemārs Pozņaks 

 

Sēdes protokolētāja:    (2PARAKSTS) Jana Skrējāne 

 

 
 
1-2 ŠIS DOKUMENTS IR ELEKTRONISKI PARAKSTĪTS AR DROŠU ELEKTRONISKO PARAKSTU UN SATUR LAIKA ZĪMOGU.     


